



ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS

Headquarters Edition
Number 58/89 September 20, 1989

Edition de l'administration centrale
Numéro 58/89 le 20 septembre 1989

USE OF THE L.B. PEARSON BUILDING
LOBBY

Here are the Departmental policy and procedures governing use of the lobby of the Lester B. Pearson Building for displays, exhibits, shows, films, sales or similar activities.

Background

There is a need for policy guidance in this matter and a procedural mechanism through which approval could be granted or denied to any suggestion or request for the use of the lobby.

Objective

The objective of this document is to establish a policy base from which to proceed and to establish and make known the procedures that must be followed to ensure the policy is adhered to.

Policy

The policy of this Department in respect to the use of the lobby of the Lester B. Pearson Building recognizes the following factors:

- a) The space is under the Management authority of Public Works Canada. Any use of the space by External Affairs and International Trade for purposes that are not known to be acceptable as a matter of common practice across the government of Canada (e.g. displays related to United Way, blood donor clinics), must be

UTILISATION DU HALL
DE L'ÉDIFICE L.B. PEARSON

Voici la politique du Ministère et les procédures régissant l'utilisation du hall de l'édifice Lester B. Pearson pour des kiosques, des expositions, des présentations, des films, des ventes ou autres activités similaires.

Contexte

Il convient d'établir des directives à cet égard, et de mettre au point les modalités en vertu desquelles toute suggestion ou demande d'utilisation du hall pourrait être approuvée ou rejetée.

Objectif

Le présent document a pour objectif d'établir les principes sur lesquels repose la politique, ainsi que d'arrêter et de faire connaître la procédure à suivre pour s'assurer que lesdits principes soient respectés.

Politique

La politique du Ministère pour ce qui est de l'utilisation du hall de l'édifice Lester B. Pearson tient compte des facteurs suivants:

- a) L'utilisation de l'espace relève de l'autorité administrative de Travaux publics Canada. Toute utilisation de l'espace par le Ministère des Affaires extérieures et du Commerce extérieur pour des raisons qui n'entrent pas dans le cadre des pratiques courantes admises au sein du gouvernement du Canada (p. ex., kiosques portant sur Centraide,